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Sak nr.  Ansvar 

1/19 Godkjenning av innkalling 

Innkalling godkjent. 

 

 

2/19 Godkjenning av referat fra 1.10.2018 

Kort meningsutveksling om kulepunkt tre under sak 35/18 eventuelt. 

Referat forøvrig godkjent. 

 

 
 

3/19 Orienteringer 

Brukerutvalgets leder 

 Møte med ledere og nestledere i brukerutvalg HSØ. Referat 

sendes ut. 

 

Brukerutvalgets medlemmer: 

 Leif Petter 

o Fra oppstartsmøte i prosjekt videokonferanse 

Work shop planlegges til 28.1.19. Einar deltar 

sammen med Leif Petter 

 Aase 

o Fra møte om brukermedvirkning i forskning 

Referat sendt ut (Aase) 

 Ragnhild 

o Fra arbeidsgruppe med oppdrag å se på mulig areal 

for infusjonsenhet og kontorer i poliklinikk 

 

Administrasjonen 

 Personvernerklæring 

 Ombygging i resepsjonsområdet 

 Budsjett 2019 

 Nye satser for møte- og kjøregodtgjørelse  

 

 

 

Aage 

 

 

 

 

 

 

 

4/19 Nye brukerrepresentanter - konstituering 

Konklusjon:  

Karin fortsetter som leder. Leif Petter fortsetter som nestleder. 

 

  

 

 

5/19 Pasientforløp – ny oppdaget artritt 

Orientering ved Åse. 

Skriftlig evaluering planlegges etter ett års erfaring. Noen opplever 

 

 

 

Møtereferat 

Møtetype: Brukerutvalget 

Deltakere: 

 

Karin Honne, Aase Lund, Leif Petter Hansen, Einar Svensrud, Ingeborg 

Sandbakken, Ragnhild Rossvær Jorun Ødegård Bjerke, Åse Skarbø (ikke 

sak 1-4), Aage Westlie 

Forfall: Nils Oluf Bradal, Erna Marie Tøfting Bakke 

Tid: Mandag 7.1. 2019 kl. 13.00 – 15.00   

  Møteleder: Karin Honne  

  Referent: Aage Westlie  
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at de må forholde seg til mange faggrupper. Mindre justeringer 

foretatt underveis. Lege og sykepleier kommer, som tidligere, inn 

etter to måneder, mens tverrfaglig møte er forskjøvet fra to måneders 

kontroll til kontroll etter tre måneder. Nå også mer bevissthet rundt 

bruk av sosionom.  

Fra brukerutvalget ble det påpekt viktigheten av å ha fokus på 

samvalg og at det legges inn i forløpsbeskrivelsen. 

 

Konklusjon: 

Tas til orientering. 

 

 

 

 

 

 

 

6/19 Brev fra Øyer og Tretten Revmatikerforening 

Orientering ved Karin om brev fra Øyer og Tretten 

Revmatikerforening.  

Brukerutvalget ser det positivt med innspill og tar med seg 

oppfordringen til at brukerutvalget jobber med å beholde den 

tverrfaglighet og det eksisterende tilbud som er ved 

Revmatismesykehuset. 

 

Konklusjon: 

Tas til etterretning. Svar sendes fra brukerutvalget. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Karin 

7/19 Brev fra NRF Oppland 

Gjennomgang av brev fra styret i NRF Oppland ved Aase. 

Saken er også meldt som et avvik internt fra vedkommende ansatt 

som var involvert i hendelsen. Saken er gjennomgått etter ytterligere 

innhenting av mer fakta i saken.  

 

Konklusjon: 

Brev fra NRF Oppland besvares fra sykehuset. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Aage 

8/19 Møteplan 2019 

Gjennomgang av aktuelle møtetidspunkter. 

 

Konklusjon: 

Følgende møtedatoer avtalt for 2019: 

Mandag 18.februar, torsdag 11.april, torsdag 6.juni, mandag 

23.september, mandag 9. desember. 

 

Møtetidspunkt kl. 14.00 – 16.00 med formøter fra kl. 13.00 – 14.00. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

9/19 ReHab Forum 13. og 14.mars 2019 

Etter intern avklaring vil følgende delta fra BU: 

 ReHab forum 13. og 14.mars: Aase. Ytterligere en deltaker 

avklares på neste BU møte 18.2.19 

 Nasjonal nettverkskonferanse revmatisk rehabilitering 4.og 

5.april: Karin og Leif Petter 

 

 

10/19 Plan for rehabilitering 

Orientering ved Åse. 

Rehabilitering skal være individuell og målrettet, slik vi allerede 

jobber. 

Viktig å utarbeide kriterier for hvem som skal tilbys rehabilitering 

ved sykehuset.  
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Kartlegging av type rehabilitering kan skje ved et første poliklinisk 

møte/forberedende samtale med et tverrfaglig utredningsteam for å 

avklare motivasjon samt å finne frem til rett type opphold. Fokus på 

arbeid vil være sentralt. 

 

Etablering av et tverrfaglig utredningsteam er ennå ikke helt avklart. 

 

For pasienter med kjent revmatisk diagnose og som allerede er 

pasienter hos oss bør det avklares internt om det kan søkes direkte til 

utredningsteamet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Åse 

11/19 Eventuelt 

 Ingen saker 

 

 

 


